
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE  10.12.2009 
 
Tilstede:  
Sylvi Sommer (leder) 
Fabian Dietrichson (nestleder) 
Anders Melhus 
Hamzah Sajid 
 
 
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
Fra administrasjonen:  Jeannette Wold ( sekretær )  
 
Forfall:  
Charlotte Bruland 
Nora Gauslaa 
Teodor Bruu 
Håkon Oppedal 
 
 
SAKER:  
 
51/09  BESØK AV EINAR ENGEBRET DAHL GJERDE OM SKATEPARK I  
 FINNHAUGVEIEN 
 Einar la frem en Power-point presentasjon av området i Finnhaugveien, og det arbeidet  

han har gjort til nå. Ungdomsrådet syntes presentasjonen og planen var spennende. 
Jeannette finner ut eieforhold og regulering for tomten. Bydelen har ikke mulighet til å 
stå som eier av nærmiljøanlegg, men kan bidra i forberedelser og søkerprosess. Det 
vanligste ved bygging av nærmiljøanlegg er å knytte seg til en frivillig organisasjon, 
velforening eller idrettslag. Sylvi kontakter Røa I.L for å høre om Einar kan få legge 
frem presentasjonen for dem også. 

 
52/09 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader. Forslag til årsplan og budsjett 2010 blir sak 56/09. 
Eventuelt blir sak 60/09 

    
53/09  VALG AV LEDER, NESTLEDER OG REPRESENTANTER TIL SUR 

Fabian valgt til ny leder. Anders valgt til nestleder. Anders og Hamzha valgt til nye 
representanter til SUR dersom Nora trekker seg. Jeannette mailer og spør.  

 
54/09 ÅRSRAPPORT UNGDOMSRÅDET- HANDLINGSPLAN 2010 

Jeannette lager utkast til årsrapport og sender på mail. Vi lager handlingsplan første 
møte i 2010. 

 
55/09  FOTBALLCUP 

Jeannette sender samme invitasjon som i fjor.  
 
56/09 ORIENTERINGSSAKER 
 Det var ingen orienteringssaker 
 



57/09 PÅMELDING PÅ MAIL- INNMELDING AV SAKER 
 Anders og Hamzah ønsker å være med på UBM. Jeannette sender påmelding. 
 Følegende saker ønskes innmeldt til UBM: 

• Økt aldersgrense for barnetakst på buss og bane til 18 år (mot dagens 16 år) 
• Innføring av lærervurdering i skolen 

 
58/09 Det var kommet henvendelse fra klinisk ernæringsfysiolog som jobber med et prosjekt  
 ved HEV som tar sikte på å styrke helsesøstrene i skolehelsetjenesten i tema kosthold.  

Det var ønskelig med innspill fra ungdommen. Ungdomsrådet fikk henvendelsen fra 
Sentralt ungdomsråd. 
 
1) Hvilke tema er ungdom opptatt av når det gjelder kosthold? 

Ungdom er opptatt å spise sundt og spise riktig. Opptatt av trening, og å holde 
kroppen i god form. Ungdomsrådet mener brusautomater på skolene er en uting, 
for det er letter å spise/drikke usundt når det er lett tilgjengelig. 

2) Hvilke kanaler brukes for å få svar på spørsmål om kosthold? 
Mange bruker foreldre, helsepersonell, venner. Dessuten lærer de en del på skolen  
i undervisningen i naturfag og mat og helse. 

3) Ønsker ungdom mulighet for mer veiledning og råd om kosthold fra  
helsesøster? 
Helsesøster har for lite tid på skolene til at hun blir en det er naturlig å ta kontakt 
med når du lurer på noe, så hvis helsesøstrene skal brukes på dette området er det 
viktig at hun er der mer. 

 
59/09 FORSLAG TIL ÅRSPLAN OG BUDSJETT 2010 
 De store linjene i årets budsjett for bydelen ble gjennomgått. Rådet fikk kopier av 

kapittelet som omhandler barn og unge, samt bydelsdirektørens foil med tallbudsjettet 
for 2010. Ungdomsrådet kom med følgende uttalelse til budsjettforslaget: 
 
”Ungdomsrådet er positive til at det ikke kuttes på området Enhet for forebyggende 
barn og unge. I henhold til byrådets hovedmålsetting om å opprettholde og utvikle 
rusfrie og trygge kultur og fritidstilbud i kommunal og privat regi, er det spesielt 
viktig at det forebyggende tilbudet til barn og unge i bydelen opprettholdes på dagens 
nivå. Ved å tilby de unge attraktive tilbud, unngår vi at ungdom driver rundt og utfører 
ikke ønsket adferd” 
”Byrådet har også som hovedmålsetting å opprettholde og utvikle 
kriminalitetsforebyggende og rusforebyggende tiltak. Ved å videreføre tiltak som 
gatemekling, sisterhood, og ung og rusprogrammet gjennom lokal SalTo-ordning, 
bidrar bydelen på lokalt plan til gode forebyggende tiltak” 

 
60/09 EVENTUELT 

Sylvi hadde fått telefonhenvendelse fra helsedirektoratet, med spørsmål om hvordan 
ungdomsrådet jobbet. 
 
Sylvi tar kontakt med Stovner bydel, for å høre om fritidsklubbene som er truet med 
nedleggelse i budsjettforslaget. 
 
Neste møte 25.01.2010. 
 



 
Møtet ble avsluttet  19.30 
 
 
Fabian Dietrichson       Jeannette Wold 
leder        sekretær 
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